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Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Hallingskarvet nasjonalparkstyre 42-2024 26.11.24 

 

Driftsbudsjett for 2025 

Forvalters innstilling 
Hallingskarvet nasjonalparkstyre vedtar følgende budsjett for 2025.  

Drift av Hallingskarvet nasjonalparkstyre. 300 000,-  
Driftsbudsjettet legger opp til en møtefrekvens for 2025 som for tidligere år. 
Det søkes for 2025 midler til revidering av besøksstrategien for Hallingskarvet med 10 000,-.  
--- slutt på innstilling --- 

Saksopplysninger 
Midler til drift av nasjonalparkstyret, arbeid med forvaltnings-/skjøtselsplaner og tildeling av 
midler til driftsoppgaver tildeles Hallingskarvet nasjonalparkstyre fra Miljødirektoratet. Det må 
settes opp et budsjett som viser forventet ressursbruk for styret i 2025. Midlene tildeles 
Statsforvalteren i Østfold, Buskerud, Oslo og Akershus, men disponeres i sin helhet av 
nasjonalparkstyret. 

Vurdering 
Søknad om midler til posten «drift av nasjonalparkstyret» var i 2024 på 300 000,-. Dette ble 
innvilget. I tillegg fikk nasjonalparkstyret 75 000,- i "grunnstøtte drift". «Grunnstøtte drift» var 
ikke midler vi hadde søkt om, men kom inn som en tildeling til alle nasjonalparkstyrer. I 
august ble det gjort en vurdering av bruk av driftsmidler, altså en prognose for året. Dette blir 
gjort hvert år for alle postene hos Statsforvalteren. Etter forvalter sin vurdering ble det trukket 
75 000,- fra drift av nasjonalparkstyret i 2024. Vår tildeling er derfor endret til 300 000,- 
kroner. 
 
Regnskapet for 2024 viser per. 05.11.2024, et forbruk på 187 185,-. Av dette er 167 185,- 
knyttet til drift av styret, og 20 000,- til grunnstøtte drift. 
 
I 2024 er det avholdt til nå 4 møter i nasjonalparkstyret. Et av møtene var teamsmøte. 
Nasjonalparkstyret har deltatt på oppstartsamling for nye nasjonalparkstyrer i Sogndal og to 
befaring knyttet til møtene i nasjonalparkstyre. Med det siste møte på Voss 26. november, 
ligger i nasjonalparkstyret på tilnærmet tilsvarende aktivitet som ved tidligere år. Forvalter 
mener det er riktig å budsjettere med 4 møter i året. Det har vært god erfaring med å legge 
opp til befaringer og faglig tema i samband med møtene. Dette blir også aktuelt 2025. 
Innlegg med faglige tema og befaringer gir forvaltningen bedre kjennskap til nasjonalparken.  



 
 

Side 2 av 2 

 
Det ble i budsjettet for 2024 ikke lagt inn møte i Rådgivende utvalg. For 2024 ble det sett på 
som viktig for nasjonalparkstyre å komme i gang med sitt arbeid. Det kan under arbeidet med 
revidering av besøksstrategien for Hallingskarvet være aktuelt med nye 
høringsgrupper/rådgivende utvalg knyttet til dette arbeidet. Forvalter mener at foreslått 
budsjett 300 000,- vil kunne dekke inn for eventuelle høringsrunder ved revidering av 
besøksstrategien. I arbeidet med revidering av besøksstrategien vil det være aktuelt å lage 
nye kart. Slike kart må kjøpes av konsulenter. Forvalter foreslår at 10 000,- blir lagt inn på 
posten forvaltningsplan/skjøtselplan. 
 
Forvalter vil tilrå at nasjonalparkstyret vedtar et driftsbudsjett på 300 000,-. Styret legger da 
opp til en møtefrekvens og et engasjement på linje med tidligere år, og 10 000,- til 
forvaltningsplan/skjøtselplan. 
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